
Interpelacja Radnej Bożeny Kaczmarek 

złożona do Prezydenta Miasta Koszalina 

podczas Sesji RM w dniu 22 kwietnia 2021 r. 

Szanowny Panie Prezydencie! 

Zostałam zobowiązana przez mieszkańców Koszalina, szczególnie członków 
Spółdzielni „Nasz Dom" do złożenia interpelacji ws. cytuję „Nierównego traktowania 

mieszkańców miasta i preferowania interesów właścicieli domów jednorodzinnych". 

Sprawa dotyczy opłat za wywóz odpadów zielonych, za które właściciele 
domów nie są dodatkowo obciążani, a produkują ich najwięcej. Koszty wliczane 

są w opłatę stałą za wywóz odpadów, natomiast mieszkańcy bloków spółdzielczych 

płacą dodatkowo, bo spółdzielnie płacą za odbiór odpadów zielonych, a obciążani 

są lokatorzy w kosztach czynszu. Nie dość, że propozycja obliczenia kosztów jest 

zdaniem mieszkańców bardzo niesprawiedliwa, to ta kwestia podzieliła jeszcze 
bardziej mieszkańców, którym lepiej się powodzi finansowo i miasto obciąża 

ich mniejszymi kosztami, a cytuję „masami z bloków, którym można narzucić 
wszystko". 

Składam wniosek, aby nie obciążać za wywóz odpadów zielonych nikogo. 


